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Vraag Antwoord 

1.  P 5. ZS-2 Residentieel 
budget 

Het genoemde bedrag wordt gemeld als Incidenteel. Het 
gaat om “veel hogere instroom aan cliënten met verblijf 
en behandeling”, wat lijkt te duiden op langer durende 
trajecten. Hierdoor zouden wij een structurele aanpassing 
verwachten voor 2023 en verder. 
Kunt u ons aangeven in hoeverre de hogere instroom in 
2022 invloed heeft op de begroting 2023 e.v.? 

 
 

2.  P. 6 SoS-1 Stichting 
Turnen  

“De Stichting Turnen heeft gemeld dat voor het lopend 
exploitatiejaar 2022 de ingediende subsidieaanvraag 
(ingediend in april 2021) ontoereikend gaat worden als 
gevolg van met name de sterk toegenomen energielasten. 
Dit levert naar verwachting een nadeel op in de 
gemeentebegroting. Dit nadeel is begroot op 30.000 
euro.” 
> We hebben ook begrepen dat de huurtarieven voor 
gebruikers in Sporthal Parijsch worden verhoogd? Klopt 
dit, en zo ja wie betaald dan de hogere energielasten? Hoe 
is dit geregeld? 

 

3.  P 7. GS-2 Bestrijding 
luizen 
Mendelssohnlaan 

Er wordt aangegeven dat wanneer de TFI-methode niet 
kan worden uitgevoerd er zal moeten worden overgegaan 
tot (gedeeltelijke) kap van de bomen in de laan.  
Waar hangt het vanaf of deze methode kan worden 
uitgevoerd en wanneer komt hier duidelijkheid over?  
Mocht er moeten worden overgegaan tot het kappen van 
bomen, wordt er in dat geval ingezet op het herplanten 
van een ander soort bomen (waarbij geen overlast wordt 

 



voorzien), zodat het groen en het idee van een ‘laan’ kan 
worden behouden?  

4.  P. 11 LS-8 Parallelweg 
Oost 
 

Het terrein van het voormalige woonwagenkamp aan de 
Parallelweg Oost is in eigendom van de gemeente 
Culemborg. Om het terrein gebruiksklaar te maken voor 
de volgende gebruikers is het nodig om het bouw- en 
woonrijp te maken. De kosten van deze investering zijn 
geschat op € 240.000 
met een afschrijvingstermijn van 20 jaar. > Wanneer 
wordt deze investering gedaan en uitgevoerd? Wordt 
deze grond binnenkort verhuurd of in erfpacht gebracht? 
Voor welke periode? 

 

5.  P 16. M-1 Prijsstijgingen 
brandstoffen 

Verhoging van het budget voor brandstoffen wordt 
structureel gemeld. Zijn er voor de komende jaren 
mogelijkheden om deze structurele extra kosten te 
verlagen door het vervangen van (een deel van) het 
benzine/diesel aangedreven wagenpark door elektrische 
auto’s?  

 

6.  P. 16 M-2 Prijsstijgingen 
energielasten 

Wordt er ingezet op vermindering van energieverbruik en 
(versnelde) verduurzaming van overheidsgebouwen om 
de structurele extra kosten te kunnen verlagen? 

 

7.  P. 17 M-5 
Verduurzaming 
Salaamander 

Wat is eigenlijk de afschrijftermijn van het pand de 
Salaamander? Hoe rijmen de gedane investeringen zich 
hiertoe?  

 

8.  P. 21 
Resultaatbestemmingen 
2021 

Het college heeft in het verleden aan GroenLinks 
toegezegd dat de nieuwe projectleider voor de 
kinderboerderij ook gelijk mee zou nemen het Keurmerk 
voor diervriendelijk beheer. Hoe gaat het hiermee?  

 

9. P. 22 Inzet van de 
overgebleven TONK 
middelen 
energiearmoede 

“Op dit moment (augustus 2022) lijkt het erop dat we 
50.000 meer gaan uitgeven dan we van het Rijk gekregen 
hebben. De vraag is in hoeverre dit oploopt als we de 
extra 500 euro moeten gaan uitbetalen. We weten nog 
niet welk budget we daarvoor krijgen van het Rijk.” 

 



> We leggen als gemeente de rekening hiervoor toch wel 
bij het Rijk neer? Wat is hierop hun reactie?  

10. P. 24 Voordeel OZB 
investeren in een 
aantrekkelijke 
binnenstad 

Naar welk doeleinde gaat de 60.000 euro precies?   

11. P. 32 Uitvoering GVVP Er staat op deze pagina: “Het GVVP is nog niet 
vastgesteld.” 
> Het GVVP is wel vastgesteld in 2021. Dit zal een typefout 
zijn? 

 

12. P. 45 Toezeggingen De wethouder zou uitzoeken voor hoeveel jaren 
zelfbewoningsplicht wordt toegepast bij de diverse 
nieuwbouwprojecten in onze stad. Kunnen we dit 
antwoord nu krijgen? Dit is een toezegging van 9 
december 2021. 

 

13. P. 49 Toezeggingen  Wanneer wordt het Plan van Aanpak Circulaire economie 
met de raad gedeeld?  

 

    


